

卫理公会以萨迦守望者 13-19/11/2025

十一月第三个星期的祷告事项

1.世界

- 【a】 为全球能源格局与气候承诺祷告，求神赐各国领导人智慧与良善，能以可持续、公义的方式管理资源，保护地球。
- 【b】 为 COP30 代求，愿主软化国与国之间的僵局，激发真正的合作与行动，使受气候变迁冲击最深的群体得保护与公义。

2.国家

- 【a】 为马来西亚与美国签署的新贸易协议祷告，求主赐政府与领袖智慧，在国际合作中兼顾国家主权、公义与全民福祉。
- 【b】 为失踪至今的许景城牧师（Pastor Raymond Koh）祷告，求主坚固他的家人、教会与信徒群体，使真相得以显明，公义得以彰显。

3.教会

- 【a】 为年议会的讲员贾古玛会督祷告，求主赐智慧与圣灵引导，使他们讲道清晰有力，激励并装备会众，荣耀神名。
- 【b】 为年议会三天的会议流程祷告，求主保守顺利进行，参会者专注、合一，议题讨论得智慧启示，带来属灵果效。

4.家庭/个人

- 【a】 为全国的家庭祷告，求主恢复亲情连结，在忙碌与压力中赐下爱、合一与良好沟通，使家成为信仰扎根之地。
- 【b】 为信徒的灵命成长祷告，求主帮助我们在困境中仍信靠、祷告、遵行真道，活出真实、热切与坚韧的信仰。

Methodist Issachar Watchmen 13-19/11/2025

Prayer items 3th week of November

1. World

- 【a】** We pray for the global energy landscape and climate commitments; may God grant leaders wisdom and integrity to manage resources sustainably and pursue justice for the planet.
- 【b】** We pray for COP30: May God soften divisions among nations, inspire genuine cooperation and action, and protect those most vulnerable to the impacts of climate change with justice and care.

2. Nation

- 【a】** Pray for Malaysia's new trade agreement with the United States; may God grant the government and leaders wisdom to balance international cooperation with sovereignty, justice, and the well-being of all citizens.
- 【b】** Pray for Pastor Raymond Koh, who has been missing since 2017; may God strengthen his family, church, and community, and bring the truth to light with justice revealed.

3. Church

- 【a】** Pray for the speaker (Bishop Rev. Dr. T. Jeyakumar) of the annual conference; may God grant wisdom and guidance by the Holy Spirit, so their messages are clear, powerful, inspiring, and glorify His name.
- 【b】** Pray for the three-day conference schedule; may God keep it running smoothly, with participants focused and united, discussions guided by wisdom, and spiritual outcomes that bear lasting fruit.

4. Family/Personal

- 【a】** Pray for families across the nation; may the Lord restore love and connection amid busyness and stress, granting unity and open communication, so homes become places where faith takes root.
- 【b】** Pray for believers' spiritual growth; may the Lord help us to trust, pray, and walk in His truth even in hardship, living out a sincere, passionate, and steadfast faith.

Pengawal Isakhar Methodist 13-19/11/2025

Doa minggu ketiga November

1. Dunia

- 【a】** Kami berdoa bagi landskap tenaga global dan komitmen iklim; semoga Tuhan memberi hikmah dan kejujuran kepada pemimpin agar dapat mengurus sumber dengan mampan dan adil demi bumi.
- 【b】** Kami berdoa bagi COP30: semoga Tuhan melunakkan perpecahan antara negara, mengilhamkan kerjasama dan tindakan sebenar, serta melindungi mereka yang paling terkesan oleh perubahan iklim dengan keadilan dan kasih sayang.

2. Negara

- 【a】** Doakan perjanjian dagang baharu Malaysia dengan Amerika Syarikat; semoga Tuhan memberi hikmah kepada kerajaan dan pemimpin untuk menyeimbangkan kerjasama antarabangsa dengan kedaulatan, keadilan, dan kesejahteraan rakyat.
- 【b】** Doakan Pastor Raymond Koh yang hilang sejak 2017; semoga Tuhan menguatkan keluarganya, gereja dan komuniti, serta menyingkap kebenaran dengan keadilan yang nyata.

3. Gereja

- 【a】** Doakan Pengkhutbah (Bishop Rev. Dr. T. Jeyakumar) persidangan tahunan; semoga Tuhan memberi hikmah dan bimbingan Roh Kudus, agar mesej mereka jelas, berkuasa, memberi inspirasi, dan memuliakan nama-Nya.
- 【b】** Doakan jadual persidangan tiga hari; semoga Tuhan memastikan kelancaran, peserta fokus dan bersatu, perbincangan dipandu hikmah, dan menghasilkan buah rohani yang berkesan serta berpanjangan.

4. Keluarga/Peribadi

- 【a】** Doakan keluarga di seluruh negara; semoga Tuhan memulihkan kasih dan hubungan dalam kesibukan serta tekanan, memberi kesatuan dan komunikasi terbuka, agar rumah menjadi tempat iman berakar dan subur.
- 【b】** Doakan pertumbuhan rohani jemaah; semoga Tuhan menolong kita tetap percaya, berdoa, dan hidup dalam kebenaran-Nya walau dalam kesusahan, serta mempamerkan iman yang tulen, bersemangat, dan teguh.